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Zápis z jednání Školské rady ZŠ a MŠ Barrandov, 

Chaplinovo nám. 1/615, Praha 5 – Hlubočepy 

V Praze dne 21. listopadu 2019 

Přítomni za Školskou radu (ŠR):   

zástupci nezletilých: Bc. Lenka Dolejšová, Martin Mašát (předseda) 

zástupce zřizovatele: Mgr. Zdeněk Doležal 

zástupci školy: Mgr. Martina Kunešová (místopředsedkyně), Mgr. Jana Urbancová 

Omluveni za ŠR: Jan Trojánek 

Hosté: paní ředitelka Mgr. Veronika Holíková 

 

Program a průběh jednání: 

1. Informace paní ředitelky o aktuálních událostech:  

- nové 2 zástupkyně (rozdělení pravomocí na pedagogickou činnost a administrativu&projektové řízení) 

- Noví učitelé a další zaměstnanci (5 řízení od počátku šk. roku, podpora Phy 5 s ubytováním) 

- 2. stupeň s větším zaměřením na příjímací zkoušky a do budoucna případně podle zájmových skupin 

- Školy v přírodě – většina školy v termínech IV-VI 2020 

- Plánuje se zvýšení ceny obědů o 3,- od I-2020 (možné dotace obědů) 

- Investiční plány: jídelna (horizont 2 roky), žaluzie, kamery+zvonky, vestibul, šatny, kinosál  

2. Spolupráce s radnicí Phy 5  

- S dopravním hřištěm pomáhá Besip a poskytuje se dalším školám 

- Dotace na nové počítače a harddisky 

- Dotace na pomůcky (3-box, tablety, diagnostické pomůcky, software, …) 

- Důraz na žáky z cizojazyčných rodin (možná podpora od I-2020) 

3. SWOT analýza škol na Pze 5 

- Výsledky prezentovány starostkou a řeší je paní ředitelka (důraz na komunikaci vně i uvnitř) 

4. Spolupráce se Spolkem rodičů 

- Aktivace třídních důvěrníků a zlepšení komunikace s rodiči (elektronicky) 

- Poskytnutí daru na učebnice 

5. Následující jednání ŠR 

- 21. května 2020 v ředitelně školy 

 

Bc. Lenka Dolejšová Mgr. Zdeněk Doležal Mgr. Martina Kunešová 

Martin Mašát  Jan Trojánek Mgr. Jana Urbancová 

 


